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Rozmowy z dr. hab. Tomaszem Halskim i prof. Markiem
Masnykiem włączenie PMWSZ w struktury UO

 Dr hab. Tomasz Halski, rektor Państwowej Medycznej Wyższej Szkoły Zawodowej w Opolu  -
Jednym z dwóch podstawowych warunków utworzenia kierunku lekarskiego na UO było
połączenie naszej uczelni z uniwersytetem. Wtedy pomysł fuzji był poza nami, stąd taka moja
pierwsza reakcja - powiedział dr hab. Tomasz Halski pytany o to, dlaczego zmienił zdanie i godzi
się teraz na połączenie Państwowej Medycznej Wyższej Szkoły Zawodowej z Uniwersytetem
Opolskim. Rozwój uczelni i sukcesy naukowe pracowników, a także zmiana ustawy spowodowały
otwarcie możliwości dla PMWSZ i UO. Fuzja wzmocni także pozycję akademickości Opola na
mapie Polski. - Docelowo ma powstać Collegium Medicum, na którym będą funkcjonowały
kierunki obecnie prowadzone przez PMWSZ - zapowiedział dr hab. Tomasz Halski w porannej
rozmowie „W cztery oczy”.

 Prof. Marek Masnyk, rektor Uniwersytetu Opolskiego  - Mam nadzieję, że senat zaaprobuje
uchwałę włączenia Państwowej Medycznej Wyższej Szkoły Zawodowej w struktury Uniwersytetu.
To kończy pewien etap dyskusji nad połączeniem obu szkół - powiedział rektor UO prof. Marek
Masnyk w „Poglądach i osądach”. Posiedzenie senatu uniwersytetu rozpocznie się w południe
(15.11). Jeśli uchwała zostanie przyjęta kolejnym krokiem będzie wysłanie wniosku o połączenie
do ministerstwa. - Następnie musimy wypracować miejsce i rolę kierunków obecnej PMWSZ w
strukturach UO. Powstanie Wydział Nauk o Zdrowiu, w jego ramach będą działały instytuty, które
teraz są wydziałami szkoły medycznej. Natomiast Instytut Medycyny zostanie przekształcony w
Wydział Lekarski. Chcemy, żeby to nastąpiło 1 października 2019 roku - zapowiadał rektor UO. W
2024 roku ma powstać Collegium Medicum z połączenia Wydziału Nauk o Zdrowiu i Wydziału
Lekarskiego.


